
 

 

Säkrare för cyklister 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

Det är enkelt att cykla i Tibro. Cykelbanenätet är väl utbyggt och på de flesta platser 

finns det trafiksäkra vägar och korsningar. 

Med ett stort undantag: Kyrkefallavägen mellan Hörnebo och Kyrkefalla kyrka. Det är 

en smal väg, dåligt upplyst och med ganska mycket trafik. Dessutom kör många 

bilister väldigt fort på vägen. 

Vid kyrkan finns det utmärkta cykelvägar vidare både mot kyrkogården och in till 

Tibro. Det är populärt att nyttja cykelbanenätet för att ta sig runt och det gör också att 

många cyklar även på den mer trafikosäkra Kyrkefallavägen. 

Vi Moderater vill gärna se ett förslag till byggnation av cykelbana så att det eventuellt 

kan prioriteras in i kommande investeringsbudgetar. 

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att förvaltningen ta fram förslag till hur en cykelbana, med och utan belysning, kan 

byggas mellan Kyrkefalla kyrka och Hörnebo. Förlaget ska även 

kostnadsberäknas. 
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